
Saksprotokoll i Trafikkfaglig råd - 28.11.2019  
 
Behandling: 
 
Trafikkfaglig råd tar med seg informasjon om aktuelle produkter videre, ikke aktuelt for 
kommunen å investere i disse per i dag. 
 
 
 


